
 

 

 

 

 

Acta 01/2025 16/04/2025 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE DELEGADES I DELEGATS D´ESPORTS DE 
LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT 

A 16 D´ ABRIL DE 2025 
 

 
Sent les 19,35 hores del dia indicat més amunt, se reunixen en el Museu 

Faller, seu de Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres 

d´aquesta, que al marge es relacionen a fi de constituir la Reunió 

Ordinària de deledages i delegats d´Esports i Jocs de Taula. 

 
Oberta la sessió pel vicepresident d´Esports de FJFS D. Héctor 

Martínez Zaballos, es passen a tractar els temes que a continuació 

s´indiquen. 

 

 

1. APROBACIÓ DE L´ACTA ANTERIOR 
 

Es consulta a les delegades i delegats si existeix alguna objecció a l´última 
acta de la reunió extraordinària del passat exercici aprovant la mateixa per 
unanimitat. 

 

2. PRESENTACIÓ DELEGACIÓ D´ESPORTS 

 
Presa la paraula Héctor per a informar la taula que s'ha produït un 

relleu en la vicepresidència i serà ell mateix qui ostente el càrrec de 

vicepresident per a este exercici. 

 
Comenta que l'equip de l'any anterior romandrà al complet i a més 
s'han incorporat nous membres per a col·laborar i que la gestió siga 
òptima. 

. Dona a conéixer que nous delegats formaran part de l'equip. 

3. INFORMACIÓ GENERAL I FUNCIONAMENT DE LA 
DELEGACIÓ 

Continua el vicepresident informant que s'ha creat un grup de difusió en 
WhatsApp perquè la informació no es perda entre missatges. No és 
obligatori i podrà accedir tot delegat que ho sol·licite. La informació 
s'enviarà tant a este grup com a l'habitual. 

S'intentarà minimitzar la utilització de paper per a la fulla de participació 
creant documents PDF emplenables que estaran disponibles en la 
pàgina web de FJFS, concretament en l'apartat de “Secretaria”. 
“Descàrregues” i “Esports”. 

Es comenta sobre el control d'assistència a les reunions informant que 
durant aquest any es tindrà en compte el que marca el reglament. No 
obstant això, s'exposa que tenint en compte que aquesta és la primera 
reunió i existeixen moltes falles sense constitució de directiva i càrrecs, 
es proposa de manera excepcional que les possibles faltes de la present 
reunió no es tinguen en compte. S'aprova per unanimitat. 

Es recorda que tota la informació es passarà pels grups anteriorment indicats i s'adjuntarà un Google 
Forms perquè totes les delegades i tots els delegats es registren. També s'adjuntarà un document 
d'autorització de les gravacions perquè les reunions puguen ser gravades. 

 VICEPRESIDENT 

HÉCTOR MARTÍNEZ ZABALLOS 

DELEGADES/TS FJFS 

 
JOSE VICENTE PÉREZ ARJONA 

JAVIER VILLARROYA VALERO 

JORGE MUNDI MARTÍN 

JOSÉ MANUEL LÓPEZ GARCÍA 

ROSANA MUÑOZ CAMACHO 

JOSÉ VIZCAÍNO JIMÉNEZ 

ÁLVARO ALCAIDE SÁNCHEZ 

MARINA TERUEL LLORENTE 

ANTONIO GÓMEZ PÉREZ 

DELEGADES/TS PRESENTS 

02.- LA PALMERETA 

03.- EDUARDO MERELLO 

04.- XURRUCA-HISPANITAT 

05.- SANTA ANNA 

07.- LA VILA 

08.- SANT FRANCESC 

09.- LA MARINA 

10.- LUIS CENDOYA 

11.- DOCTOR PALOS 

12.- EL REMEI 

15.- TEODORO LLORENT 

17.- EL MOCADOR 

18.- EL PALLETER 

19.- EL ROMANO 

20.- LA PALMERA 

22.- GILET 

24.- LA VICTÒRIA 

26.- PLAÇA IBÉRICA 

29.- EL MERCAT 

31.- EL TABALET 

32.- AVINGUDA 

33.- EL TRONAOR 

34.- PLAÇA MARE NOSTRUM 

35.- PLAÇA DEL SOL 

37.- PLAÇA RODRIGO 

38.- BALADRE 

39.- VILA DE FAURA 

41.- AVDA. 3 DE ABRIL 

44.- NOU MONTIVER 

45.- ELS VENTS 



4. FALLES SANCIONADES 

Presa la paraula Rosana per a donar a conéixer a les falles sancionades: 

- Eduardo Merello: Tenis de taula. 
- Remei: Parxís 
- Teodoro Llorente: Carrera individual i per equips. 
- Mocador: Billar. 
- Romà: Pàdel. 
- Gilet: Dominó, bolot, billar, dards. 
- Mercat: Futbolí 
- Tronaor: Billar 
- Plaça del Sol: Guinyot. 
- Vila de Faura: Guinyot. 
- Nou Montíber: Tenis de taula. 

Mocador comenta que l'any passat no estaven inscrits en billar. Se li indica que es revisarà la documentació i 
s'informarà en la pròxima reunió. 

5. CALENDARI JOCS DE TAULA I ESPORTS 
 

S'informa que s'ha realitzat un calendari provisional que s'envia al grup de delegats en eixe mateix instant. Es 

recalca en diverses ocasions que és completament provisional respecte als jocs on cal la sol·licitud 

d'instal·lacions o permisos per part de l'ajuntament. S'indica que existixen 3 documents on s'exposa la mateixa 

informació però en diferents formats. 

 
Es fa constar que s'han tingut en compte les propostes realitzades en l'última reunió per part de les delegades 

i els delegats, pel que no existixen jornades en dies festius, ponts i vespra dels playbacks. 

 
Es comenta que ja s'han sol·licitat totes les instal·lacions a l'Ajuntament de Sagunt, estant totes pendents de 

resposta. S'anirà actualitzant el calendari depenent de la disponibilitat i autorització per part d'aquest. 

 

S'indica que tots els calendaris s'han realitzat tenint en compte els esports de l'any passat i que aquests 

podrien variar depenent del número de participació de les falles en cada un d'ells. En cas de canvi, únicament 

es modificaria l'esport però no la data. 

 
També s'ha sol·licitat a Costas el permís per a disputar el campionat de Vòlei Platja així com s'ha sol·licitat la 

data per a la carrera solidària, encara que aquesta última és la més provisional de totes les exposades. 

 
Continua Héctor indicant que estem encotillats en 22 esports. Comenta que des de la delegació estem 

compromesos per la igualtat i es té constància de queixes de dones esportistes per la manca d'esports 

exclusius per a dones. D'aquesta manera des de la delegació s'inclouen en la fulla de participació 3 esports 

exclusivament femenins com són el futbol, handbol i bàsquet. Comenta que en cas que la participació en 

aquests esports comportarà la seua realització s'hauria d'ajustar el reglament, ja que caldria indicar que les 

dones únicament podrien participar en aquesta modalitat. 

 
Doctor Palos pregunta que en cas d'aprovació i si alguna xica es quedara sense equip, podria aquesta 

participar amb una altra falla. S'informa que sí, tal com succeïx ja en la resta d'esports. 

 

Marina comenta que les falles amb menys cens poden veure's perjudicades, ja que és menys probable 

conformar un equip només de dones tractant-se d'un esport que puntuaria. 

 
Héctor comenta que la idea és igualar la taula d'esports al que ja ocorre en la societat on existixen modalitats 

en tots els esports de categoria femenina. 

 
Marina indica que es podria crear una banderola exclusiva per a aquests esports. Se li indica que la delegació 

està oberta a qualsevol tipus de proposta. 

 
Victòria comenta que caldria fer un referèndum en cada una de les falles perquè la gent vote. Se li indica que 

és el correcte. 



La Vila indica que si es té previst que hi haja 8 equips perquè tiren avant aquests esports. Se li indica que des 

de fa diversos anys el número mínim de participació es canvià a 4 falles. El resultat dependria en aquest cas 

del nombre de falles apuntades a cada esport. 

 
Xurruca sol·licita que en comptes de centrar-se en dividir esports d'adults s'implique més a donar-los 

participació als infantils ja que únicament tenen el futbol sala. 

 
Es recalca que els jocs i esports continuaran sent 22. 

 
Marina indica que una altra possibilitat seriosa realitzar una jornada femenina i atorgar un premi simbòlic. 

Nou Montíber assenyala que es passe a votar en les falles. Entén que una jornada no seriosa igualitària. 

Ibèrica torna a sol·licitar que es tinga en compte als infantils. 

Héctor comenta que s'està treballant en un dia d'activitats infantils i que es donarà més informació en pròximes 

reunions. 

 
Palmera sol·licita que es tinga en compte que aquesta jornada no es realitze pròxima a Nadal, ja que en la 

delegació anterior es va intentar realitzar en aquestes dates i no va tindre suficient participació perquè 

s'arribara a realitzar. 

 
S'indica que les falles emplenen la fulla de participació amb els esports que s'indiquen i es resoldrà en la 

pròxima reunió del dia 30/04/2025. Es deixa marge de lliurament d'hores fins al dia 28/04/2025. 

 

6. AMPLIACIÓ REGLAMENTS 

 
Tal com es va indicar en les últimes reunions de l'any anterior és pretensió de la delegació realitzar ampliació en 
els reglaments dels jocs de taula perquè tots es registren a aquests. Així es proposa realitzar grups de treball per 
a parxís, bolot, dominó, guinyot i truc, formats pels propis delegats de les falles i coordinats per membres 
d'aquesta delegació. 

Presa la paraula José Vizcaino aportant un exemple de redacció de les regles del guinyot. Comenta que ell seria 
el delegat que portaria aquest joc de taula. 

S'oferix el museu com a lloc de trobada per a aquests grups. 
 

Si no hi haguera participació per part dels delegats seriosa, la delegació aportaria les propostes a la taula per a 
sotmetre's a votació. 

S'indica que totes les modificacions s'hauran d'aprovar abans de la jornada inaugural que està agendada per al 
13/06/2025. 

 

7. PRECS I PREGUNTES 

 
Ibèrica consulta si es passarà tota la documentació pel grup al que se li indica que sí. 

 
En la Web de FJFS estan penjats els pdf emplenables per a la participació en jocs de taula i esports. 

 
Marina sol·licita que es tinguen en compte tant les faltes d'assistència com l'assistència tardana (passats 15 

minuts) que també impliquen sanció. 

 
Héctor indica que tal com ja s'ha informat enguany, s'aplicarà el reglament. 

 
Xurruca sol·licita s'aclarisquen les sancions respecte al no lliurament dins del termini i en la forma corresponent 

de les actes de participació ja que el reglament no és clar. Assenyala que hi ha apartats on se sanciona amb 

3 punts i altres amb 5 punts. 

 
Sense més assumptes que tractar se per finalitzada la reunió sent les 20.15 hores. 
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